
Welke cijfers van afgelopen jaren meenemen in de begroting? 
  
Er waren de nodige vragen over de begroting van de subsidieaanvraag, en dan met name de vraag 
welke informatie er precies opgenomen moet worden over voorgaande jaren. 
Ik heb de volgende informatie van de gemeente gekregen: 
 
Mijn vraag: Welke cijfers van het afgelopen jaar willen jullie precies zien? Het bedrag van de 
ontvangen subsidie én een overzicht van uitgaven, neem ik aan?  
Reactie: Inkomsten en uitgaven. Dan gaat het om welke inkomsten (bijv. subsidie, contributie, enz) 
en uitgaven (dirigentkosten, huur, enz.) er waren. (De realisatiecijfers dus.) 
Als het lastig is om dat in hetzelfde format te zetten als de nieuwe aanvraag, dan kan dit een apart 
overzicht zijn. Ons gaat het erom dat we kunnen kijken of de kosten realistisch zijn. Bijv. als de 
dirigentkosten in 2019 5.000 zijn en nu 15.000 dan hebben we een vraag. Als er nu meer 
uitgaven/andere uitgaven zijn dan kunnen verenigingen dat toelichten in het plan. 
 
Mijn vraag: cijfers van 1 afgelopen jaar of meerdere jaren? 
Reactie: Het gaat om de cijfers van 1 jaar.  
 
Mijn vraag: Daarbij had een vereniging het ook over het overhandigen van bankafschriften. Is dat 
ook nodig?  
Reactie: Als verenigingen nog niet in ons systeem staan (geldt voor de meeste) hebben we ook een 
bankafschrift nodig zodat we ze in ons systeem kunnen zetten (dit is dus iets technisch om straks ook 
snel de subsidie te kunnen verstrekken) 
 


